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Kære medlemmer af Børne- og Ungdomsudvalget  
 
Tak fordi mange af jer havde mulighed for at prioritere deltagelse i gårsdagen 
konference om skole/hjemsamarbejde og digitalisering. 
 
En af de centrale pointere i konferencen var, hvordan vi skaber lige muligheder i 
skole/hjemsamarbejdet – også for forældre der ikke er så digitaliserede.  
 
I Københavns Lærerforening glæder vi os derfor over, at I på jeres udvalgsmøde i 
morgen skal have en temadrøftelse om implementeringen af de fem pejlemærker 
udarbejdet af Undervisningsministeriets Rådgivningsgruppe for Fælles Mål.  
 
Det er vores opfattelse, at lærernes professionelle råderum og rummet til dialog 
omkring fælles mål og målstyring er nødvendig. Vi ønsker en skole, hvor der tages 
udgangspunkt i folkeskolens formål og didaktikken. 
  
Udgangspunktet må være en lokal dialog på den enkelte skole, så man bl.a. kan 
tilpasse og diskutere brugen af både Aula og læringsplatformen.  
Kort og godt ønsker vi, at skolerne efter en lokal dialog og beslutning kan finde et 
fornuftigt niveau for anvendelsen af både Aula og MeeBook.  
Dette stemmer meget godt med de udsagn, vi har hørt fra jer om, at det eneste 
centrale krav, der stilles er, at der skal være en elevplan – alt andet er efter lokal 
beslutning.   
 
 
 
 
 
Med venlig hilsen  
 
Lars Sørensen 
 
Københavns Lærerforening 
 


